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Protokól

z posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 16 wrzesnia 2010 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. l.

Przewodniczaca Helena Rusak o godz. 14:50 otworzyla posiedzenie Komisji Samorzadowo

Spolecznej Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci w Komisji

uczestniczy 8 jej czlonków i jest zachowane wladne kworum do podejmowania prawomocnych

opIna.

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji Samorzadowo - Spolecznej w glosowaniu 8 glosów "za" , bez glosów przeciw

i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Informacja na temat funkcjonowania SP ZOZ Osrodek Zdrowia w Ksawerowie.

Sytuacja zdrowotna mieszkanców gminy.

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej.

Ad. 3.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo- Spolecznej Helena Rusak powitala serdecznie

wszystkich przybylych radnych i gosci.

Informacja na temat funkcjonowania SP ZOZ Osrodek Zdrowia w Ksawerowie. Sytuacja

zdrowotna mieszkanców gminy

Dyrektor Wioletta Domanska -

Opieka Poradni podstawowej opieki zdrowotnej objetych jest pacjentów wg stanu na dzien

30.06.2010 r.:

- zadeklarowanych pacj entów do lekarzy - 7241

- do pielegniarki srodowiskowej - 7288

- do poloznej srodowiskowo-rodzinnej - 3624

- profilaktyka fluorkowa objeto 409 dzieci

- medycyna szkolna obejmuje 1140 dzieci



Rok 2010 jest okresem bardzo trudnym dla SP ZOZ, bowiem budzet jednostki zostal

obnizony o 20%. Narodowy Fundusz obnizyl zakres kosztowy uslug. Obecnie wyplacane sajedynie

regulaminowe wynagrodzenia, bez dodatkowych premii. Publiczne Zaklady Opieki Zdrowotnej nie

moga pozyskiwac dodatkowych dochodów.

Stan zdrowia mieszkanców Gminy Ksawerów:

Program Profilaktyki Chorób Krazenia

- Gmina Ksawerów - przebadano 22,8% mieszkanców

- Konstantynów - przebadano 16% mieszkanców

- Gmina Pabianice - przebadano 18% mieszkanców

- Lutomiersk - przebadano 12% mieszkanców

- Dobron - przebadano 22% mieszkanców

Program Profilaktyki Raka Szyjki Macicy

- Gmina Ksawerów - przebadano 39,62% mieszkanców

- Gmina Pabianice - przebadano 22% mieszkal1ców

- Lutomiersk - przebadano 15% mieszkanców

- Dobron - przebadano 25% mieszkanców

- Dlutów - przebadano 18% mieszkanców

- Gmina Kleszczów - przebadano 23% mieszkanców

Program Profilaktyki Raka Szyjki Macicy

- Gmina Ksawerów - przebadano 59,55% mieszkal1ców

- Gmina Pabianice - przebadano 43% mieszkanców

- Lutomiersk - przebadano 27% mieszkallców

- Dobron - przebadano 37% mieszkanców

Dlutów - przebadano 28% mieszkallców

- Gmina Kleszczów - przebadano 9,33% mieszkanców

Dodatkowo w SP ZOZ Osrodek Zdrowia w Ksawerowie raz w miesiacu:

- dostepny jest urolog, celem przeprowadzenia odpowiednich badan

- prowadzony jest Program Chorób Odtytoniowych - konsultacje spirometryczne

- przeprowadzane badan mammograficznych

Dyrektor Wioletta Domanska - podziekowala wszystkim radnym za pozytywne zaopiniowal1ie

wniosku i zakup nowego fotela ginekologicznego.

j



Dyrektor SP ZOZ przedstawila problemy z jakimi napotyka sie osrodek zdrowia:

1) od sierpnia nasilila sie dewastacja terenu wokól osrodka zdrowia; uszkodzono rynny,

ogrodzenie betonowe; powyrywane rosliny z ziemi, weekendowe wysypywanie smieci z

koszy;

Dyrektor osrodka zwrócila uwage, iz bardzo ciezko pracuje sie z policja, brak checi wspólpracy.

2) konflikt z Ksiedzem Proboszczem; osobista agresja ze strony ksiedza bardzo sie nasilila,

dotyczy uzytkowania parkingu przez osrodek zdrowia; ksiadz nie pozwala pozostawiac

samochodów na terenie parkingu, a takze zakazuje wjazdu np. obsludze smieciarki, busom

mammograficznym, tlumaczac, ze ciezkie pojazdy niszcza polozona kostke na parkingu.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - stan prawny - dzialka jest wlasnoscia Gminy

Ksawerów, oddana w uzyczenie ksiedzu. Ma ona na celu sluzenie pracownikom, pacjentom

osrodka zdrowia, a takze uczestnikom mszy swietej. Parking, polozona na nim kostka jest

odpowiednio przystosowana do wjazdu ciezkich pojazdów.

Radna Maria Wróbel- zapytala kto polozyl kostke na parkingu?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na uroczystosc koscielna zostala polozona kostka

przez Gmine Ksawerów, a nastepnie zrobiona winda ze srodków gminnych.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, ze w momencie przekazywania

ksiedzu - parkingu w uzyczenie, wyraznie zostalo powiedziane, iz parking ma na celu

sluzenie calej spolecznosci.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal czy wszyscy pacjenci osrodka zdrowia objeci sa

pokryciem kosztów zwiazanych z podstawowym leczeniem?

Dyrektor SP ZOZ Wioletta Domanska - powiedziala, ze osrodek zdrowia pracuje na innych

zasadach niz szpitale. Pacjenci posiadajacy ubezpieczenie zdrowotne maja zagwarantowane

udzielenie pierwszej pomocy, ale np. stomatologii nie mozna uznac za dzialanie ratujace ludzie

zycie. SP ZOZ wykonuja zadania z zakresu ustawy, nie moga jednak wspomóc sie

dodatkowymi uslugami, zadaniami. Z SP ZOZ Osrodek Zdrowia w Ksawerowie dwóch

lekarzy odeszlo do prywatnych placówek, dysponujacych znacznym nakladem finansowym.

Po tej sytuacji SP ZOZ w Ksawerowie zmuszony zostal do wyrównania personelowi

wynagrodzenia, celem zapobiegniecia odejscia kolejnych lekarzy.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - powiedzial, ze wystepuje nierównosc prawna

pomiedzy publicznymi, a prywatnymi osrodkami zdrowia. Podobna sytuacja dotyczy

przedszkoli.



Radna Maria Wróbel - zwrócila uwage na rozmontowana siatke od strony boiska, na

terenie osrodka zdrowia. Zaproponowala, aby zlecic wykonanie solidnego ogrodzenia i

postawienia bramy na terenie osrodka zdrowia, tym samym podniosloby to sprawe

bezpieczenstwa oraz utrudni przejazd motocykli.

Dyrektor SP ZOZ Wioletta Domanska - powiedziala, ze w momencie powstania

Srodowiskowego Domu Samopomocy zadanie to zostalo przekazane SDS, którzy mieli

zagospodarowac teren z przodu osrodka.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze w tym roku wniosek zostal zlozony do

Urzedu Wojewódzkiego na zakup kostki oraz bramy. Zostaly nam przyznane jedynie srodki

finansowe na zakupienie kostki. Wójt Gminy powiedziala, ze z koncem roku byc moze

znajda sie pieniadze w budzecie gminy na zakup bramy.

Radna Barbara Wódka - zapytala, czy zostaly juz wprowadzone wszystkie dane osobowe

pacjentów do komputera?

Dyrektor SP ZOZ Wioletta Domanska - osoby zadeklarowane zostaly wprowadzone,

pacjenci sa w obowiazku przy wizycie potwierdzenia swiadczen spolecznych.

Radna Barbara Wódka - powiedziala, ze zapisanie telefonicznie na wizyte do lekarza

graniczy z cudem.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - podziekowala za wspólprace osrodka zdrowia z

mieszkancami i zyczyla dalszych sukcesów w pracy zawodowej.

Ad. 4.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - nawiazala do uroczystosci 40- lecia istnienia

Zamiejscowego Osrodka Dydaktycznego Wydzialu Rolnictwa i Biologii szkoly Glównej

Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie, która odbedzie sie 9 pazdziernika 2010 r. w Zespole Szkól

Centrum Ksztalcenia Rolniczego w Ksawerowie. W zwiazku -z uroczystoscia Dyrektor Arkadiusz

Bielecki zlozyl wniosek o nadanie tytulu "Zasluzony dla Gminy Ksawerów" dla:

- Fabijanski Jan

- WyszynskiZdzislaw

- Zagórski Zbigniew

- Stypinski Piotr

- Mercik Stanislaw

Kazdy zlozony wniosek o nadanie tytulu "Zasluzony dla Gminy Ksawerów" zostal przez Dyrektora

Arkadiusza Bieleckiego uzasadniony.



Przewodniczaca Komisji Helena Rusak zlozyla wniosek o nadanie tytulu "Zasluzony dla Gminy

Ksawerów" dla Pani Kryspiny Hanny lanas.

Zlozony wniosek o nadanie tytulu "Zasluzony dla Gminy Ksawerów" dla Pani Kryspiny Hanny

lanas zostal uzasadniony przez Przewodniczaca Komisji Samorzadowo- Spolecznej.

Przewodniczaca Komisji poprosila o zaopiniowanie wniosku o nadanie tytulu "Zasluzony

dla Gminy KsawerÓw" dla Pani Kryspiny Hanny lanas.

Za pozytywna opinia wniosku glosowalo 8 radnych, glosÓw przeciwnych i wstrzymujacych

sie nie stwierdzono. Wniosek zostal zatwierdzony jednoglosnie.

Przewodniczaca Komisji poprosila o zaopiniowanie wniosku o nadanie tytulu "Zasluzony

dla Gminy Ksawerów" dla:

Fabijanski Jan

Wyszynski Zdzislaw

Zagórski Zbigniew

Stypinski Piotr

Mercik Stanislaw

Za pozytywna opinia wniosku glosowalo 8 radnych, glosÓw przeciwnych i wstrzymujacych

sie nie stwierdzono. Wniosek zostal zatwierdzony jednoglosnie.

Ad. 5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 16:10 zamknela posiedzenie Komisji

Samorzadowo- Spolecznej.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

C:cillk~~
Marta Ziólkowska

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci czlonków Komisji.

2. Lista gosci

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla

PRZEWODNICZACA
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